
DET ORDINÆRE REPRÆSENTANTSKABSMØDE (VALG REP)

TIRSDAG DEN 5. DECEMBER 2023

Referat
Tilstedeværende: stemmeberettiget.
Referent:712 Dirigent: 605 Stemmetællere: 916, 706

Godkendelse af referat fra ordinære efterårsgeneralforsamnling d. 3 oktober 2023
- For: Alle Imod:0 Neutral:0
- Resultat: Stemt igennem

Meddelelser til/fra formandskabet
- Vi oplever, at alt for mange låser sig ude og forventer, at dem, der har universalnøgle, smider

alt de har i hænderne for at åbne dørene. Derfor vil vi gerne minde folk om, at de skal lægge
deres ekstra nøgle et sikkert og tilgængeligt sted, da det ikke er vores job at låse jer ind.

- I forlængelse heraf har vi besluttet at indføre en pris på 50kr for at blive lukket ind,
som skal overføres til den givende nøgleindehaver for, at man kan blive låst ind.

Spørgsmål:
Spørgsmål: Er det ikke inspektørmedhjælperens opgave?
Svar: Han siger, at det ikke er hans opgave (kun ved nødstilfælde). Derudover oplever Mikkel, at folk
er ubehagelige og ringer om natten, banker på etc. Hvilket selvfølgelig ikke er okay.

Spørgsmål:Hvorfor skal pengene gå til jer?
Svar:Det er noget vi gør udover vores normale arbejdsopgaver, vi bliver ikke betalt for at vågne om
natten for at åbne for folk. Derudover vil det skabe et incitament til, at vi f.eks. ville tage hjem fra en
aktivitet for at kunne lukke folk ind.

Spørgsmål:Vil der blive implementeret tidspunkter på, hvor I vil åbne?
Svar: Som tidligere nævnt ville dette initiativ betyde, at vi lukker op så hurtigt som muligt. Derudover
har vi altid kontortider mandag mellem 20:30-21:30, hvor man er garanteret, at vi er her. Vi har tænkt
over, om folk så regner med, at vi er der med det samme, men vi håbede også, at det ville få folk til at
tænke over det. Der er også nogen, man åbner op for. Det bliver hypotetisk.

Spørgsmål: Vil der komme en prøveperiode?
Svar: Vi ser det an om et par måneder og vurderer igen.

Spørgsmål: Har I overvejet at folk vil forvente mere af jer og at det er ulovligt?
Svar: Det er lidt specielt, at vi overhovedet har universalnøgler, og det er noget vi er blevet givet for
at kunne tilgå andre lokaler. Alternativet er en låsesmed, der er langt dyrere. Og derfor vurderer vi, at
det måske er bedre for folk, vi låser op end at de skal ringe til en låsesmed. Derudover vil det være
besværligt, hvis alle folk gik og fik skiftet låse i tide og utide.

Spørgsmål: Nogen troede på vores køkken, at det var jeres opgave, hvad har I tænkt jer at gøre
ved det? Burde I måske kommunikere det ud mere?
Svar:Vi føler også, at det er de beboere, der ved at det ikke er en service, der har til ansvar at
videreformidle det.

Spørgsmål: Har I tænkt over, at I skal tjekke, hvem der bor der?
Svar:Vi har en beboerliste og tjekker sygesikringsbevis.



Spørgsmål: Hvordan betales det?
Svar:Det betales via. mobilepay.

Spørgsmål: Kan det gå til det kollegiale fællesskab, hvis pengemængden ender ud i at blive for
stor?
Svar: Vi antager og håber ikke, at vi skal begynde at tjene virkelig mange penge på, at folk bliver låst
ude. Men vi vil selvfølgelig gerne revurdere efter lidt tid og se, hvor meget vi reelt tjener. Men igen er
det jo ikke fordi kollegianersamfundet udfører en service, men os, der vælger at sætte tid af til at låse
op for andre.

- Vi er i formandskabet blevet kontaktet af nordeafonden med muligheden for søge fondstilskud
som kan bruges på haven. Hvis nogen ønsker at være med til at forbedre haven, har grønne
fingre eller gode ideer og ønsker at stå i spidsen for projektet, så må I meget gerne kontakte
Iris, der kan sætte jer ind i opgaven.

Meddelelser til/fra bogholderiet

Meddelelser til/fra inspektøren

Fra inspektøren: Afmærkning af parkeringsbåse sker til foråret, når vejret tillader det.

Til inspektøren: Snigerdøren ud til fængslet lukker ikke helt tæt altid. Før i tiden var den meget stram
og smækkede, vil det være muligt for dem at kigge på det?.

Meddelelser til/fra øvrige udvalg
- Fra Intech: Der er ikke blevet valgt en ny formand, så hvis nogen kunne have lyst til en

stilling med en kvart husleje. Arbejdet er at få overdraget Intechs penge til kollegianer
samfundet. Stillingen er ledig fra næste måned.

- Spørgsmål: Kræver det ikke erfaring?
- Svar: Formanden kræver ikke, men systemadministratoren (der snart også er ledig) kræver og

denne stilling er også lønnet med en halv husleje.
- Spørgsmål: Hvor meget tid bruger i?
- Svar:Man bruger tid på printeren og på at tale med teknikeren som formand.

Systemadministrator bruger hovedsagligt tid på printer, serverrummet, biografen mm. Der
bruges nok et par timer om måneden, så det er ikke overdrevet meget.

- Fra Disc: Der mangler mange brætspil, så alle køkkener bedes kigge om de har nogle
liggende - særligt dem, der lige er indkøbt.

Forslag til afstemning
- SoMe ansvarlig
- Stemmer: Imod: 2 blankt: 7 for resten.
- Resultat: Stemt igennem.
- Spørgsmål: Vi undrer os over, om det gælder alle fredagsbarer eller kun fester?
- Svar: Det gælder kun til store fester, som baren arrrangerer.
- Spørgsmål: Har baren penge til, at der er flere, der skal lønnes?



- Svar: Vi har muligvis fundet, hvor nogle af pengene er. Derudover håber vi på, at vi ved at
have en PR-ansvarlig kan sikre flere ved fester, derfor regner vi med at stillingen kan tjene sig
selv ind. Den tjener ret hurtigt sig selv ind, hvis vi antager, at vi betaler en PR

- Spørgsmål: Er det ikke bardirektørernes job selv at promote fester?
- Svar: Jo, men vi tror bare, at der er nogen, der er mere egnede end os.
- Spørgsmål: Er der en prøveperiode?
- Svar: Hvis ikke det fungerer, er der ikke grund til at smide penge ud af vinduet, det

revurderes løbende.
- Spørgsmål: Hvis baren kan få en, der står for SoMe og tjener penge på det, hvorfor kan

festivalen så ikke?
- Svar: Nu forholder vi os til barens forslag. De ønsker at forvalte deres økonomi og ser.

Stillinger på valg
- 2 Bartendere
- Ingen stiller op, ingen klappes ind
- 3 bodega medlemmer
- Stiller op: 212, 207.
- 212 og 207 klappes ind.
- Min 8 Otto Festival
- 802, 803, 821, 822, 315, 222, 226,

116.
- Alle klappes ind.
- Kommentar: man er velkommen til at

melde sig ind helt til august, hvor

festivalen går i gang.
-
- SoMe ansvarlig for baren
- Stiller op: 803.
- 803 klappes ind.
- Intech formand
- Ingen stiller op, ingen klappes ind
- 2 Ottospiger forkvinder
- Ingen stiller op, ingen klappes ind

Eventuelt:
Besked fra 1.vest: Der er mange, der er begyndt at spille klaver på disc til sent. Og nogen, der spiller
meget trommer til sent og meget aggressivt, det må man gerne lade være med om aftenen, da det
larmer meget.
Spørgsmål: Printeren virker ikke så godt. Er der status?
Svar: Den virker LIGE NU, men jo, der har været snak med teknikere og vi har klaget. Der er
efterhånden blevet sendt en masse teknikere ud, så alternativt skal vi tale om at få en ny printer til
kollegiet.
Besked fra værkstedet: Hvis nogen har ting, der skal købes til værkstedet, kan de tage fat i Maja
eller Rasmus, så får de købt det.


